



圖一 (Picture 1)

書院邀請得香港特別行政區立法會議員李卓人先生(圖一)及香港中文大學政治及行政學系副教授黃偉豪教授(圖二)分別以「最低工資條例」及「影響香港政治生存的因素」作短講,並於講座後合照(圖三)。



圖二 (Picture 2)



圖三 (Picture 3)

The College invited Mr Lee Cheuk-yan, Member of the Legislative Council of the HKSAR (Picture 1), and Professor Wilson W H Wong, Associate Professor of the Department of Government and Public Administration (Picture 2), as the guest speakers to deliver talks on "Minimum Wage Ordinance" and "Factors of Political Survival in Hong Kong" respectively. Students posed a group photo with two speakers after the talk (Picture 3).



同學參加世界自然基金會的考察活動,到海下村及海洋中心搜集與研究專題相關的資料。

Organised by World Wide Fund, students visited Hoi Ha Village and Marine Life Centre to collect information for the research.



同學以「人類的生存空間」為專題作學術研究,並向與會者分享他們的分析和見解。

Students conducted academic research on the main theme of "Survival of Humankind" and shared their research findings with the audiences.

左起:香港中文大學副校長鄭振耀教授、院長馮國培教授、日本範氏基金創辦人康本健守博士、日本範氏基金青年高峯會籌委會聯會主席兼日本關西學院大學法學研究所講座教授水戶考道教授及日本駐港總領事隈丸優次先生於歡送晚宴上主持祝酒儀式。

From left: Professor Jack C Y Cheng (Pro-Vice-Chancellor of CUHK), Professor Fung Kwok-pui (College Head), Dr Alex K Yasumoto (Founder of Kamenori Foundation), Professor Takamichi Mito (Co-Chairman, Organising Committee of KEYS 2011 and Professor-at-large, Graduate School of Law and Politics, Kwansai Gakuin University, Japan) and Mr Yuji Kumamaru (Consul-General of Japan in Hong Kong), proposed a toast at the farewell dinner.

